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Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 42 

z XLII sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 28 listopada 2022 roku 

  
Obrady rozpoczęto 28 listopada 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:00 tego 
samego dnia. Sesja odbyła się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Skoczowie, Rynek 3. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 
1. Zdzisław Baranowski 
2. Fryderyk Białoń 
3. Maciej Bieniek 
4. Lucyna Bocek 
5. Maria Brodniewicz 
6. Rajmund Dedio 
7. Ryszard Drózd 
8. Joanna Duda-Michalak 
9. Irena Idasiak 
10. Jacek Krużołek 
11. Rafał Ludka 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie XLII sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i 
gości oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Wręczenie odznaczeń Honorowym Dawcom Krwi. 
4. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 31 października 2022 roku (druk 

nr 950). 
7. Informacja n/t stopnia realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych do wykonania 

w 2022 roku, oraz inwestycji wieloletnich rozpoczętych w 2022 roku (druk nr 494). 
8. Podjęcie uchwał: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/17/2010 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 30 grudnia 2010 roku, w sprawie regulaminu wynagradzania 
nauczycieli określający wysokość dodatku motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 
pracy oraz szczegółowe warunki przyznawania tych dodatków, szczegółowe 
warunki przyznawania dodatku za wysługę lat, szczegółowe warunki obliczania i 
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wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach Gminy Skoczów 
(druk nr 961). 

2) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Żłobku 
Dziennym w Skoczowie, ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 
oraz warunków częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat (druk nr 962). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/357/2021 z dnia 24 listopada 
2021 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie wyboru metody ustalania wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej 
opłaty (druk nr 955). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości (druk nr 956). 
5) Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego (druk nr 958). 
6) Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna, obliczonej według 

średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2022 
roku (druk nr 957). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek w podatku od środków 
transportowych (druk nr 959). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za jeden kilometr przebiegu pojazdu 
(druk nr 960). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2022 rok (druk 
nr 963). 

10) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/363/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 20 grudnia 2021 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Skoczów na lata 2022-2035 (druk nr 964). 

9. Informacja Przewodniczącego Rady n/t złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
11. Sprawy organizacyjne. 
12. Zamknięcie obrad XLII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 

ad.1. Otwarcie XLII sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając 
Radnych, Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosława Sitko, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa 
Andrzeja Bubnickiego, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Sekretarz Magdalenę Fober, Radcę 
Prawnego, Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i 
Kierowników Jednostek Organizacyjnych oraz przybyłych gości. 

Następnie stwierdził prawomocność obrad. 

ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jakieś wnioski w sprawie zmiany porządku obrad sesji 
– nie zgłoszono. Następnie zaproponował wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały 
w sprawie podatku od nieruchomości (druk nr 956) – pkt 8 ppkt 4 porządku obrad sesji. 
 
Kolejno poddał pod głosowanie porządek obrad XLII sesji. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (20) 
 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (1) 
Marek Żagan 

Porządek obrad XLII sesji został przyjęty jak wyżej. 

ad.3. Wręczenie odznaczeń Honorowym Dawcom Krwi. 

Zostały wręczone dwa odznaczenia „Zasłużony Honorowy Dawca Krwi II Stopnia” (za 
oddanie ponad 12 litrów krwi).  

ad.4. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XLI sesji - wobec 
braku poddał go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (1) 
Marek Żagan 

Protokół z XLI sesji został przyjęty jak wyżej. 

ad.5. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Poinformował, że uczestniczył w spotkaniach, uroczystościach, odpowiadał na pisma oraz 
przyjmował strony. Przewodniczące / cy po krótce przedstawili tematykę, którą zajmowali się 
na komisjach. 

ad.6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 31 października 2022 roku (druk 
nr 950). 

Rada przyjęła informację z działalności Burmistrza w okresie od 1 - 31 października 2022 
roku – stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

ad.7. Informacja n/t stopnia realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych do wykonania w 
2022 roku, oraz inwestycji wieloletnich rozpoczętych w 2022 roku (druk nr 949). 
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Informację przedstawiła Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Katarzyna Halska. 

Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – informacja została przyjęta przez komisję. 

Rada przyjęła informację n/t stopnia realizacji zadań inwestycyjnych zaplanowanych do 
wykonania w 2022 roku, oraz inwestycji wieloletnich rozpoczętych w 2022 roku – stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie pkt 8 porządku obrad sesji, 
Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Skoczowa Joannie Duda-Michalak.  

ad.8. Podjęcie uchwał: 

ad.8.1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/17/2010 Rady Miejskiej Skoczowa 
z dnia 30 grudnia 2010 roku, w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli określający 
wysokość dodatku motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz szczegółowe 
warunki przyznawania tych dodatków, szczegółowe warunki przyznawania dodatku za 
wysługę lat, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 
przedszkolach Gminy Skoczów (druk nr 961). 

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Dyrektora Miejskiego Zarządu Oświaty Łukasz Stępień. 

W związku ze zmianą Ustawy Karta Nauczyciela, należy wprowadzić dodatek funkcyjny dla 
nowo wprowadzonego stanowiska mentor. Dodatek funkcyjny jest określony tą samą stawką 
jak dotychczas funkcjonujące stanowisko – opiekun stażu i wynosi 3,3% w odniesieniu do 
pobieranego wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela mianowanego z tytułem magistra i 
przygotowaniem pedagogicznym. Aby sformalizować wypłacanie wszystkich dodatków i 
dostosować przepisy regulaminu do zmian w ustawie, konieczne jest podjęcie w/w uchwały.   

Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 

Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (1) 
Marek Żagan 

Uchwała nr XLII/468/2022 w sprawie zmiany uchwały nr III/17/2010 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 30 grudnia 2010 roku, w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 
określający wysokość dodatku motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 
szczegółowe warunki przyznawania tych dodatków, szczegółowe warunki przyznawania 
dodatku za wysługę lat, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 
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godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach i przedszkolach Gminy Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 3 
do protokołu. 

ad.8.2. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Żłobku 
Dziennym w Skoczowie, ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz 
warunków częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat (druk nr 962). 

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Dyrektora Miejskiego Zarządu Oświaty Łukasz Stępień. 

Projekt uchwały uzasadniony jest koniecznością wzrostu opłat za pobyt dziecka w żłobku, w 
związku ze wzrostem kosztów funkcjonowania żłobka i koniecznością zapewnienia wzrostu 
wynagrodzeń dla pracowników, wynikającego ze zwiększenia minimalnego wynagrodzenia 
za pracę. 

Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 

Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
PRZECIW (1) 
Rajmund Dedio 
 
NIEOBECNI (1) 
Marek Żagan 
 
Uchwała nr XLII/469/2022 w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Żłobku 
Dziennym w Skoczowie, ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz 
warunków częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 
ad.8.3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/357/2021 z dnia 24 listopada 
2021 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie wyboru metody ustalania wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty (druk nr 955). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska 
Janusz Międzybrodzki. 
 
Ustalając proponowana stawkę za gospodarowanie odpadami komunalnymi wyliczenie 
oparto na liczbie mieszkańców wynikającej ze złożonych deklaracji, ilości wytwarzanych na 
terenie gminy odpadów komunalnych i kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania 
odpadami komunalnymi wynikającymi z oferty wykonawcy.  
System gospodarowania odpadami w gminie powinien się bilansować tzn. wpływy z pobranej 
opłaty za gospodarowanie odpadami powinny pokryć wydatki roczne na cele związane z 
funkcjonowaniem systemu gospodarowania odpadami komunalnymi.  
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Po przeliczeniu kosztów w 2021 roku oraz w roku bieżącym tj. prowadzenie koszty odbioru 
odpadów, koszty zagospodarowania odpadów, koszty obsługi prowadzenia PSZOK oraz 
pozostałe koszty związane z obsługą systemu wyliczono, ze stawka za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi powinna wynosić 42,50 zł. Taka stawka jednak nie może zostać 
uchwalona, ponieważ zgodnie z obowiązującymi przepisami nie może być wyższa niż 
maksymalna stawka wynosząca 2% przeciętnego miesięcznego dochodu rozporządzalnego 
na jedną osobę tj. 41,23 zł na mieszkańca. Jednak proponowana jest niższa stawka                 
(39,00 zł) rozumiejąc, że to kolejna podwyżka w dodatku w okresie dużej inflacji i wzrostu 
innych cen i opłat. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – 9 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymującym” (przy 3 
osobach nieobecnych) komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – 6 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymującym” (przy 1 osobie nieobecnej) komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Lucyna Bocek, Ryszard Drózd, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek 
Pomper, Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, Mirosław Szwarc. 
 
PRZECIW (4) 
Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Irena Idasiak, Jacek Krużołek. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Zdzisław Baranowski, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, Joanna Duda-Michalak, Mateusz 
Rohnka, Maria Sobik, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (1) 
Marek Żagan 
 
Uchwała nr XLII/470/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/357/2021 z dnia 24 listopada 
2021 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie wyboru metody ustalania wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
ad.8.4. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości (druk nr 956). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń, poinformował o wprowadzeniu 
autopoprawki. 
 
W przedstawionym projekcie uchwały stawki podatku od nieruchomości na rok 2023 
wzrastają średnio o 10%, w związku ze wzrostem stawek maksymalnych podatku od 
nieruchomości o 11,8%. Autopoprawka związana jest ze zmianą stawki podatku od gruntów 
pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 
publicznego przez organizacje pożytku publicznego z 0,44 zł na 0,50 zł w §1 pkt 8 lit. B. 
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Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – 5 głosami „za”, 2 głosami „wstrzymującymi” (przy 1 osobie nieobecnej) 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Wywiązała się dyskusja, w której udział wzięli: Przewodniczący Rady Rajmund Dedio, radny 
Zdzisław Baranowski, radna Irena Idasiak, radna Teresa Papkala, radny Maciej Bieniek, 
Burmistrz Mirosław Sitko oraz Z-ca Burmistrza Andrzej Bubnicki. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
 
Zdzisław Baranowski, Lucyna Bocek, Ryszard Drózd, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, 
Tomasz Pszczółka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc. 
 
PRZECIW (7) 
Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Rajmund Dedio, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Tomasz 
Michalak, Monika Szyndler. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Maria Brodniewicz, Joanna Duda-Michalak, Rafał Ludka, Mateusz Rohnka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Marek Żagan 
 
Uchwała nr XLII/471/2022 w sprawie podatku od nieruchomości przyjęta została jak wyżej – 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
ad.8.5. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 
rolnego (druk nr 958). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W przedstawionym projekcie uchwały proponuje się obniżenie na rok 2023 ceny skupu żyta 
stosowanej do obliczenia podatku rolnego do kwoty 68,00 zł, co spowoduje wzrost podatku 
rolnego na 2023r. o około 10% w stosunku do ceny żyta ogłoszonej w 2021r. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – 6 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymującym” (przy 1 osobie nieobecnej) komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, 
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Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina  
Romańska, Maria Sobik. 
 
PRZECIW (1) 
Monika Szyndler 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Rajmund Dedio, Irena Idasiak, Mirosław Szwarc. 
 
NIEOBECNI (1) 
Marek Żagan 
 
Uchwała nr XLII/472/2022 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 
rolnego przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
ad.8.6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna, obliczonej według 
średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2022 roku 
(druk nr 957). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W przedstawionym projekcie uchwały proponuje się obniżenie w 2023r. ceny sprzedaży 
drewna za III kwartał 2022r., stosowanej do obliczenia podatku leśnego do poziomu ceny za 
III kwartały 2021r., zwiększonego o około 10%. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (przy 1 osobie 
nieobecnej). 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, 
Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska,  Maria Sobik. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Rajmund Dedio, Irena Idasiak, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (1) 
Marek Żagan 
 
Uchwała nr XLII/473/2022 w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna, obliczonej według 
średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2022 roku 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
ad.8.7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek w podatku od środków 
transportowych (druk nr 959). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
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W przedstawionym projekcie uchwały, stawki podatku od środków transportowych wzrosły 
średnio o 10% w stosunku do 2022r., w związku ze wzrostem stawek maksymalnych od 
środków transportowych o 11,8%.  
Ponadto w § 1 pkt 4 wprowadzono zmianę roku produkcji naczep i przyczep, które łącznie z 
pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną masę całkowitą od 7 ton i poniżej 12 ton z 
wyjątkiem związanych z działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego, 
z roku 2016 na rok 2017. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (przy 1 osobie 
nieobecnej). 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Lucyna Bocek, Ryszard Drózd, Joanna Duda-
Michalak, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
PRZECIW (1) 
Rajmund Dedio 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Maciej Bieniek, Maria Brodniewicz, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka. 
 
NIEOBECNI (1) 
Marek Żagan 
 
Uchwała nr XLII/474/2022 w sprawie ustalenia wysokości stawek w podatku od środków 
transportowych przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
ad.8.8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za jeden kilometr przebiegu pojazdu 
(druk nr 960). 

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Dyrektora Miejskiego Zarządu Oświaty Łukasz Stępień. 

Zgodnie z art. 39a ust. 3 ustawy z dnia 14 grudnia 2016r. Prawo oświatowe (Dz. U. z 2021r. 
poz. 1082 z późn. zm.), Rada Miejska Skoczowa jest zobowiązana podjąć uchwałę w 
sprawie określenia stawki za jeden kilometr przebiegu pojazdu dla potrzeb zwrotu kosztów 
przewozu, na podstawie umowy zawartej pomiędzy Gminą Skoczów a rodzicami. 
Przedmiotowa stawka za jeden kilometr nie może być niższa niż określona w przepisach 
wydanych na podstawie art. 34a ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o transporcie 
drogowym (Dz. U. z 2022r. poz. 2201). 

Obecnie wg uchwały nr XXXVII/436/2022 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 29 czerwca 
2022r., cena paliwa wynosiła 6,44 zł / L przy wykorzystaniu benzyny 95-oktanowej. Teraz 
stawka dla samochodu osobowego będzie wynosić najmniejszą możliwa kwotę tj. dla 
samochodu osobowego: 
- o pojemności skokowej silnika do 900 cm3 – 0,5215 zł, 
- o pojemności skokowej silnika powyżej 900 cm3 – 0,8358 zł. 
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Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (przy 1 osobie 
nieobecnej). 

Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, 
Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
NIEOBECNI (1) 
Marek Żagan 
 
Uchwała nr XLII/475/2022 w sprawie określenia stawki za jeden kilometr przebiegu pojazdu 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
ad.8.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2022 rok (druk nr 
963). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W projekcie uchwały wprowadza po stronie dochodowej środki na program „W szkole mam 
szansę rozwoju” (rozdział 80195 – 488.878,56 zł) oraz „Poznaj Polskę” (rozdział 80101 – 
14.406 zł). W rozdziale 75023 zwiększone planowane dochody to wpływy ze sprzedanych 
porzuconych na terenie gminy samochodów. Środki te zwiększają wydatki Straży Miejskiej 
(rozdział 75416 – 3.590 zł). Ponadto oprócz comiesięcznych wpłat na rzecz sołectw i osiedli 
(razem 2.970 zł) zwiększa się planowane dochody w związku ze zwrotem wcześniej 
dokonanych wydatków. 

  
Zmienia się klasyfikację środków na „dodatek węglowy” z działu 852 „Pomoc społeczna” na 
dział 853 „Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej” – kwota 21.420.000 zł.  
W rozdziale 85395 zaplanowano również środki z dotacji przeznaczonej na pomoc dla dzieci 
osieroconych w wyniku wypadków, do jakich doszło w kwietniu br. w jastrzębskiej kopalni 
(20.000 zł). 
 
Po stronie wydatków środki przeznaczone na koszty transportu zbiorowego (rozdział 60004) 
w wysokości 90.000 zł zostają przeznaczone na koszty świątecznego oświetlenia miasta 
(rozdział 90015 i 60.000 zł) oraz na udział własny w projekcie „W szkole mam szansę 
rozwoju”.  
 
Środki w rozdziale 75085 w wysokości 38.210 zł są przeznaczone na pokrycie kosztów 
grupowego ubezpieczenia pracowników, utrzymanie programów „Wizja” i „Nabór szkół i 
przedszkoli” oraz usługi telekomunikacyjne. 
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Ze środków przeznaczonych na świadczenia społeczne w rozdziale 85214 zwiększa się 
wydatki na pokrycie kosztów pobytu dzieci w pieczy zastępczej w rozdziale 85504 –                
10.000 zł.  
 
Zmiany w niniejszym projekcie uchwały spowodowały obniżenie zaangażowanych do 
budżetu środków wolnych o 1.242,44 zł. 
 
W związku z powyższymi zmianami budżetu gminy oraz wydanymi zarządzeniami 
Burmistrza Miasta Skoczowa stosownym zmianom ulegają również załączniki do uchwały 
budżetowej. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – 6 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymującym” (przy 1 osobie nieobecnej) komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, 
Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Rafał Ludka 
 
NIEOBECNI (1) 
Marek Żagan 
 
Uchwała nr XLII/476/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2022 rok 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
ad.8.10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/363/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 20 grudnia 2021 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2022-2035 (druk nr 964). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Wieloletnia Prognoza Finansowa została sporządzona na lata 2022 – 2035, w związku z tym,  
że poręczone przez Gminę spłaty pożyczek zaciągniętych przez spółki gminne kończą się w 
2035 r. Została ona sporządzona według wzoru wynikającego ze stosownego 
rozporządzenia.  
 
W wydatkach bieżących na programy, projekty lub zadania wprowadzono nowe zadanie na 
lata 2022-2023 pn. „W szkole mam szansę rozwoju”.  W wydatkach bieżących na programy, 
projekty lub zadania pozostałe w zadaniach „Świadczenia usługi odbioru i zagospodarowania 
odpadów komunalnych w 2022 roku" oraz „Lokalny transport zbiorowy na terenie Gminy 
Skoczów" zmieniono limit wydatków  oraz łączne nakłady finansowe. Dodatkowo w 
wydatkach bieżących na programy, projekty lub zadania pozostałe wprowadzono nowe 
zadania na lata 2023 - 2024  „Świadczenia usługi odbioru i zagospodarowania odpadów 
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komunalnych w 2023 roku" oraz „Zimowe utrzymanie chodników przy drogach powiatowych 
na terenie miasta Skoczowa". 
 
Założenia dla poszczególnych lat budżetowych: 
2022 Planowany deficyt budżetu w wysokości 12.990.236,89 zł., zostanie pokryty 

nadwyżką z lat ubiegłych (9.428.914,23 zł), niewykorzystanymi środkami pieniężnymi 
na rachunku bieżącym budżetu, wynikającymi z rozliczenia dochodów i wydatków 
nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu 
określonymi w odrębnych ustawach (3.561.322,66 zł).  

            Dla wyliczenia prognozowanej na koniec roku kwoty długu przyjęto wysokość 
zadłużenia gminy na koniec 2021 roku w wysokości 14.069.080,86 zł.  

            Kwota długu na koniec 2022 roku po uwzględnieniu planowanych spłat zaciągniętych 
zobowiązań wyniesie 11.721.226,86 zł. 

 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (przy 1 osobie 
nieobecnej). 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, 
Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
PRZECIW (1) 
Irena Idasiak 
 
NIEOBECNI (1) 
Marek Żagan 
 
Uchwała nr XLII/477/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/363/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 20 grudnia 2021 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2022-2035 przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przejął dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.9. Informacja Przewodniczącego Rady n/t złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady – poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły 
interpelacje i zapytania do Biura Rady. 
 
ad.10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Przewodniczący Rady - odczytał pismo Burmistrza Miasta Skoczowa z dnia 14.11.2022r. – w 
sprawie zamiaru objęcia udziałów za wniesiony aport do Spółki Wodociągi Ziemi 
Cieszyńskiej Sp. z o.o. z siedzibą w Ustroniu. 
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Odczytał również pismo Skoczowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, w którym SOSiR  
składa podziękowania Radnym Rady Miejskiej Skoczowa za ufundowanie, ugotowanie i 
pomoc w rozdzielaniu grochówki podczas szóstego Skoczowskiego Biegu Niepodległości w 
dniu 11 listopada br. 
Ponadto podziękował radnemu Ryszardowi Drozdowi za zebranie niezbędnych składników, 
gotowanie, transport i prace przy kotle w trakcie wydawania grochówki. Podziękował także 
radnym, którzy uczestniczyli w wydawaniu tej grochówki. 
 
ad.11. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady – życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 
 
ad.12. Zamknięcie obrad XLII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 

zamknął obrady XLII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 
 
                                                                                                         Przewodniczący 
                                                                                                Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                    Rajmund Dedio 

 
Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 

 
 


